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PROCES - VERBAL 

Încheiat cu ocazia dezbaterilor şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Medgidia, din 

data de 31 ianuarie 2023, ora 1630 

 

 

Consiliul Local al Municipiului Medgidia s-a întrunit astăzi, 31 ianuarie 2023, ȋn şedinţă ordinară, 

fiind convocat în baza dispoziţiei primarului nr. 91/20.01.2023, completată prin dispoziţia primarului nr. 

142/30.01.2023. 

Şedinţa ordinară are loc la sediul Consiliului Local, în sala de şedinţe, incepând cu orele 1630 şi este 

publică.  

La şedinţă sunt prezenţi 17 consilieri locali. Lipsesc domnii consilieri Radu Sorin Elvis şi Sali Sabri. 

Preşedinte de şedinţă este desemnat domnul consilier local Păun Niculae. 

Participă: domnişoara secretar general al Municipiului Medgidia, Solomon Melania. 

Sunt invitaţi: doamna Prunău Elena-Daniela- şef serviciu APL, doamna Ceauşu Ionela-consilier 

R.C.L.M.P.A., Popa Feza - consilier R.C.L.M.P.A. şi  mass-media. 

Se supune la vot procesul-verbal ȋncheiat cu ocazia dezbaterilor şedinţei ordinare a Consiliului Local 

al Municipiului Medgidia din data de 15.12.2022 care se votează cu 17 voturi „pentru”. 

Se supune la vot procesul-verbal ȋncheiat cu ocazia dezbaterilor şedinţei extraordinare convocată de 

îndată a Consiliului Local al Municipiului Medgidia din data de 09.01.2023 care se votează cu 12 voturi 

„pentru” şi 5 voturi „abţinere”(Scabatura Adrian-Denis, Ismail Feuzi, Anton Marian-Valentin, Moşescu 

Bogdan-Marian şi Lupu Ionuţ). 

Dl. preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul ordinii de zi care se votează cu 17 voturi „pentru”. 

 

Ordinea de zi cuprinde: 

I. PROIECTE DE HOTĂRÂRI 

1. Proiectul de hotarare nr. 20/30.01.2023 privind aprobarea bugetului local de venituri și 

cheltuieli al Municipiului Medgidia, județul Constanța, pentru anul 2023 

                                                                                                 Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

2. Proiectul de hotarare nr. 19/27.01.2023 privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli 

al Poliției Locale a municipiului Medgidia, pentru anul 2023. 

                                                                                                 Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

3. Proiectul de hotarare nr. 21/30.01.2023 privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli 

al Clubului Sportiv „MEDGIDIA”, pentru anul 2023 

                                                                                                 Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

4. Proiectul de hotarare nr. 16/27.01.2023 privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli 

al Spitalului Municipal Medgidia, județul Constanța, previzionat pentru anul 2023 

                                                                                                 Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

5. Proiectul de hotarare nr. 17/27.01.2023 privind acordarea unor stimulente lunare pentru 

salariații din cadrul Spitalului Municipal Medgidia, în anul 2023 

                                                                                                 Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

6. Proiectul de hotarare nr. 18/27.01.2023 privind aprobarea modificării organigramei și a 

statului de funcții ale Spitalului Municipal Medgidia 

                                                                                                 Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

7. Proiectul de hotarare nr. 22/30.01.2023 privind aprobarea Calendarului evenimentelor 

organizate în cursul anului 2023 

                                                                                                 Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

8. Proiectul de hotarare nr. 23/30.01.2023 privind aprobarea Programului anual al finanțărilor 

nerambursabile din fonduri publice al municipiului Medgidia, pe anul 2023, în condițiile Legii 

nr. 350/2005 
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                                                                                                 Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

9. Proiectul de hotarare nr. 3/12.01.2023 pentru actualizarea contribuției și a standardelor de 

cost pentru serviciul de îngrijire persoane vârstnice la domiciliu, în funcție de nivelul venitului 

net lunar/membru de familie și de gradul de dependență, începând cu data de 01.01.2023 

                                                                                                 Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

10.  Proiectul de hotarare nr. 4/12.01.2023 privind suplimentarea numărului de burse pentru anul 

școlar 2022 – 2023, care se vor acorda elevilor unităților de învățământ din municipiul 

Medgidia, județul Constanța 

                                                                                                 Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

11.  Proiectul de hotarare nr. 5/12.01.2023 privind organizarea rețelei școlare a unităților de 

învățământ preuniversitar de pe raza teritorială de competență a municipiului Medgidia, județul 

Constanța, pentru anul școlar 2023 – 2024 

                                                                                                 Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

12.  Proiectul de hotarare nr. 6/12.01.2023 privind aprobarea completării Anexei nr. 6 la H.C.L. 

nr. 157/2009 

                                                                                                 Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

13.  Proiectul de hotarare nr. 7/16.01.2023 privind aprobarea Planului de acţiuni și lucrări de 

interes local, ce pot fi prestate de beneficiarii de ajutor social în anul 2023, conform Legii nr. 

416/2001 privind venitul minim garantat 

                                                                                                 Initiator:Primar, Valentin Vrabie      

14. Proiectul de hotarare nr. 8/16.01.2023 privind atestarea apartenenței la domeniul privat al 

municipiului Medgidia a unor imobile – terenuri situate pe teritoriul U.A.T. Medgidia, județul 

Constanța, conform Anexei la procesul-verbal al comisiei de inventariere nr. 238/09.01.2023 

                                                                                                 Initiator:Primar, Valentin Vrabie                                                                                                                   

15. Proiectul de hotarare nr. 9/16.01.2023 privind desemnarea unui reprezentant al Consiliului 

Local Medgidia în Consiliile de Administrație și în Comisiile de evaluare și asigurarea calității 

ale unor unități de învățământ preuniversitar din municipiul Medgidia, județul Constanța, ca 

urmare a demisiei domnului Copilu Viorel-Ciprian 

                                                                                                 Initiator:Primar, Valentin Vrabie                                                                                                                  

16. Proiectul de hotarare nr. 10/16.01.2023 privind aprobarea dezmembrării imobilului – teren 

intravilan în suprafață de 106750 mp, situat în mun. Medgidia, Parcela A 1051/1/1, jud. 

Constanța, având număr cadastral 105967 și înscris în Cartea funciară nr. 105967 a localității 

Medgidia 

                                                                                                 Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

17. Proiectul de hotarare nr. 11/16.01.2023 privind aprobarea dezmembrării imobilului – teren 

intravilan în suprafață de 87295 mp, situat în mun. Medgidia, str. Silozului, nr. 109 B, Lot 3, 

jud. Constanța, având număr cadastral 110659 și înscris în Cartea funciară nr. 110659 a 

localității Medgidia 

                                                                                                 Initiator:Primar, Valentin Vrabie   

18. Proiectul de hotarare nr. 12/16.01.2023 pentru aprobarea vânzării prin licitație publică a 

imobilului teren intravilan în suprafață de 2573 mp, aflat în domeniul privat al municipiului 

Medgidia, identificat cu număr cadastral 110820 și înscris în Cartea Funciară Nr. 110820, 

situat în mun. Medgidia, str. Silozului, nr. 117 A, jud. Constanța 

                                                                                                   Initiator:Primar, Valentin Vrabie   

19. Proiectul de hotarare nr. 13/16.01.2023 pentru aprobarea vânzării prin licitație publică a 

imobilului teren intravilan în suprafață de 50 mp, aflat în domeniul privat al municipiului 

Medgidia, identificat cu număr cadastral 110864 și înscris în Cartea Funciară Nr. 110864, 

situat în mun. Medgidia, str. Dobrogeanu Gherea, nr. 32, jud. Constanța 

                                                                                                   Initiator:Primar, Valentin Vrabie   
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20. Proiectul de hotarare nr. 14/17.01.2023 privind darea în folosință gratuită a imobilului-teren 

identificat cu număr cadastral 110866 și înscris în Cartea Funciară Nr. 110866/UAT Medgidia, 

situat în extravilanul municipiului Medgidia, parcela N 824/5/3, jud. Constanța, ce aparține 

domeniului privat al Municipiului Medgidia, către S.C. RAJA S.A. Constanța, în scopul 

realizării obiectivului de investiții „CL36-Sistemul Regional Constanța-Obiectul: Reabilitare 

sursă Medgidia; Aducțiune Medgidia-Gospodăria de apă Constanța Sud” din cadrul 

„Proiectului regional de dezvoltare a infrastructurii de apă și apă uzată în aria de operare a S.C. 

RAJA S.A. Constanța în perioada 2014-2020” 

                                                                                                   Initiator:Primar, Valentin Vrabie   

21. Proiectul de hotarare nr. 15/18.01.2023 privind trecerea imobilului teren extravilan, Parcela 

A 958/1/2, în suprafață de 4,00 ha, identificat cu numărul cadastral 110525 și înscris în Cartea 

Funciară Nr. 110525 din domeniul public al Municipiului Medgidia în domeniul public al 

Județului Constanța 

                                                                                                   Initiator:Primar, Valentin Vrabie   

 

II. DIVERSE 

             Raport privind stadiul de înscriere a datelor în registrul agricol pe anul 2022, la nivelul 

municipiului Medgidia. 

                                                                                                                                                                                                                                                                

Se trece la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 20/30.01.2023) privind 

aprobarea bugetului local de venituri și cheltuieli al Municipiului Medgidia, județul Constanța, pentru anul 

2023.  

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Am primit draftul de buget abia ieri, cei mai mulţi dintre noi nu 

am avut timp să ne uităm foarte bine şi să îl fundamentăm. Din ce am citit după ce mi-a parvenit 

documentaţia am constatat următoarele lucruri: bugetul, din punctul meu de vedere, este foarte mare, asta nu 

că nu ar fi bine, dar este supraevaluat şi o să vă spun şi de ce consider eu lucrul acesta, pentru faptul că 

veniturile care sunt stabilite în actualul buget trebuie comparate cu execuţiile bugetare ale anilor anteriori, 

dovadă că niciodată bugetul nu a fost echilibrat în funcţie de încasările anilor anteriori.  

Soseşte la şedinţă domnul consilier local Radu Sorin-Elvis. Prezenţa în sală este de 18 consilieri 

locali. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Pe de altă parte, am constatat că aveţi 30 milioane lei vărsăminte 

din bugetul de funcţionare în bugetul de dezvoltare, asta înseamnă că 30 milioane lei, adică 300 miliarde lei 

înseamnă cofinanţări pentru întârzierile proiectelor de investiţii din dezvoltare pe care nu le-au finalizat la 

timp constructorii care erau obligaţi să o facă în anii 2020,2019 s.a.m.d.. Am mai constatat, de asemenea că 

sunt câteva probleme importante, m-am uitat şi pe aplicaţiile de pe Ministerul de Finanţe şi am constatat că 

datoriile Primăriei sunt extrem de mari, o să revin cu suma când vom avea şi execuţia, asta înseamnă o 

situaţie dezastruoasă a situaţiei economico-financiare a Primăriei, ţinând cont că sunt şi foarte multe procese 

pierdute cu penalităţi care au fost acceptate de către instanţele judecătoreşti şi pe care Primăria va trebui să le 

plătească respectivilor constructori care au calculat penalităţi. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: O parte au fost acceptate, o parte au fost respinse, nu toate. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Nu mai spun, pe de altă parte, că aveţi câteva proiecte de 

investiţii chiar din perioada domnului Iordache, aş vrea să spun trama stradală, nu a fost încă finalizată, deşi 

ea trebuia finalizată în 2020, sunt proiecte de investiţii care au pornit în anul 2018 şi de abia s-au realizat din 

ele 60%, 48%, 70%, 80% şi, aşa cum spuneam, trama stradală mai aveţi de făcut din ea 16%, plus partea de 

Spital, fiananţările realizate pe PNDL sau pe fonduri europene doar 32% din proiect a fost realizat la 

momentul acesta. Aş vrea să mai constat faptul că s-au făcut investiţii cu care ne lăudăm unii dintre noi, dar 

au o valoare extrem de mare şi fac referire aici la Parcul IMUM, care are o valoare de 70 miliarde lei vechi 

aproape cât creşterea siguranţei pacienţilor în Spitalul Municipal, adică nişte cheltuieli făcute cu valori foarte 

mari, cheltuieli pentru care va trebui la un moment dat cineva să dea socoteală pentru că nu se poate ca un 

parc să aibă valoarea unui proiect de creşterea siguranţei pacienţilor cu finanţare din fonduri europene sau 
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fonduri de la bugetul de stat, deci, practic, s-a pus presiune pe bugetul local pentru faptul că investiţiile 

pentru care aveam finanţare de la bugetul de stat nu au fost realizate în timp, cu siguranţă acestea vor fi 

penalizate sau când vor fi auditate toate aceste situaţii, când se va vedea cu adevărat că situaţia economico-

financiară a Primăriei este dezastruoasă, cineva va trebui să răspundă. Colegii din Primărie şi noi, Consiliul 

Local, vom fi primii responsabili, conform Codului administrativ. Aş vrea să mai întreb un lucru, constat că 

toate situaţiile privind bugetul nu au fost semnate de primar, asta înseamnă că nu şi l-a însuşit în mometul în 

care noi îl votăm. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Este iniţiatorul proiectului şi a semnat. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Este iniţiatorul şi trebuie să îl semneze. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Işi asumă şi a semnat. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Nu şi-a semnat drafturile. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Iniţiatorul îşi asumă. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Dacă îşi asumă să se consemneze în procesul-verbal de şedinta. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Am înţeles, nu aţi avut timp să citiţi bugetul. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Am avut timp să constat toate lucrurile care se pot constata la 

prima vedere şi care sunt dezastruoase.Toate proiectele de investiţii nu sunt realizate, deşi aveau termen de 

realizare 2020. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Avem de ales, să oprim acum, să nu le terminăm... 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Cineva să răspundă pentru faptul că nu s-au realizat la timp şi 

toată presiunea acestor nerealizări s-a pus pe bugetul local, numai anul acesta 300 miliarde lei. Acest lucru 

trebuie să fie spus, să fie consemnat, stiut de toţi colegii noştri şi, la un moment dat, cineva să răspundă. Un 

buget care a fost trimis de pe o zi pe alta, noi putem să avem suspiciunea că se ascund lucruri. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Am spus doar că aţi avut timp, nu că nu aţi avut timp să citiţi. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Am avut timp să constat, mai ales că ştiţi că am o anumită 

experienţă în domeniu şi, chiar dacă nu mai fac parte din comisia de buget-finanţe, pot să văd aşa în timp 

rapid cam care sunt problemele. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Când s-a trimis bugetul? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Ieri. Nu aţi primit? 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Azi e şedinţa şi s-a transmis ieri? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu aţi primit? 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Să se consemneze. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Noi vrem doar să se ştie lucrurile acestea. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Chiar dacă sunt aici în fiecare moment, când am nelămuriri, chem 

specialiştii şi niciunul nu mi-a întors spatele. Suspiciuni că bugetul nu a fost transmis cu 5 zile înainte au fost 

şi vor fi. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Nu sunt suspiciuni, e certitudine. Dumneavoastră aţi spus 

mai devreme o certitudine, faptul ca s-a transmis ieri nu e o suspiciune. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Lucrul la buget a început mai demult şi dacă doreaţi să participaţi nu 

vă întorcea nimeni. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Nu contează când a început lucrul. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Dacă până acum a fost acuzată în permanenţă doamna Ivan, acum nu 

mai este doamna Ivan, pe cine să mai acuzăm? Domnul director actual îşi vede de treaba lui şi îşi face treaba. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Noi nu acuzăm, noi constatăm că nu s-a respectat cadrul legal, 

iar ceea ce este în buget este supraevaluat şi toate proiectele de investiţii nerealizate sunt cu presiune pe 

bugetul local. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Dumneavoastră ştiţi foarte bine că sunteţi de meserie, bugetul este o 

previziune, doamnă, nu e o certitudine. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Se vede clar din buget că nu s-au realizat investiţiile decât în 

anumite procente pe care vi le-am şi comunicat şi toate aceste nerealizări pun presiune pe bugetul local, 

adică pe banii oraşului. 



5 
 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Mi-am notat şi eu ce aţi spus, avem de ales, continuăm lucrări la care 

avem rămâneri în urmă sau le blocăm de tot. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Trebuie să vă îndreptaţi asupra vinovaţilor, aveţi obligaţia legală 

să o faceţi. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Si nu o facem? 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Vedem, nu am o evaluare la momentul ăsta. Vom vedea la 

execuţia bugetară. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Se lucrează şi la execuţie, cu ajutorul lui Dumnezeu săptămâna asta o 

să fie gata şi o să vedem. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Si atunci vă asigur că vom avea o altă abordare. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Nu sunt întru totul de acord pentru că cineva, la un moment 

dat, clar plăteşte pentru toate aceste lucruri, nu sunt total de acord cu ce a spus doamna consilier, pentru că 

vin din urmă dosare unde au fost penalizări de la firme care nu si-au primit banii la timp din mandatul de la 

Peştera şi vin în zilele noastre cu termene de judecată şi primesc hotărâri definitive şi irevocabile cu sume de 

7-8 sute de milioane care i se impută cui a semnat, dacă a semnat doar primarul, evident că plăteşte doar el, 

în cazul nostru, nu ştiu, o mai fi semnat cineva, probabil că vor mai fi în solidar persoane care vor trebui să 

susţină, dar cineva clar plăteşte, nu chiar rămân lucrurile aşa, nu cred că trăim într-un sat fără câini. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Si eu am spus acelaşi lucru că se va audita lucrul acesta şi vor 

plăti responsabilii. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Noi avem o echipă de proiecte şi îşi asumă totul. Urmăreşte, ştiţi cum 

se fac proiectele, pe etape. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Evident, în mod cert, în solidar, la un moment dat cineva va 

plăti. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Au urmărit, au consemnat, au făcut procese-verbale de întârziere, au 

făcut ce trebuia să facă, acum că în instanţă nu au câştigat, e o altă poveste. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Eu sunt convins că dincolo de „hai, hai, hai, să semnăm 

repede” cum face cineva, un nene pe aici, mai sunt şi oameni întregi la cap care totuşi au o atitudine mai 

judicioasă asupra lucrurilor. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Legat de buget, acum am ajuns la procese. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Făceam doar o corecţie, nu sunt de acord că lucrurile rămân 

aşa. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Responsabilul îşi duce crucea, nu trebuie să le purtăm noi de grijă. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Dumneavoastră aţi menţionat mai devreme şi aţi 

confirmat... 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Aveţi harul ăsta, o exprimare dacă o face cineva, o duceţi în negativ, 

că „ne-aţi dat garanţia” sau „că ne-aţi spus aşa”. Dacă aţi fi vrut să participaţi la construirea bugetului, v-ar fi 

oprit cineva? 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Aţi spus dumneavoastră, nu am spus eu. Dumneavoastră aţi 

spus mai devreme adevărul şi aţi confirmat că s-a trimis ieri, la fel cum aţi spus că în decembrie se va 

termina Liceul 3. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu am spus aşa. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Ba da. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Faceţi nişte afirmaţii... 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: E pe cameră. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Am spus că din informaţiile pe care le am. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 20 de pe ordinea de zi care se votează cu 14 voturi 

“pentru” şi 4 voturi “abţinere” (domnii consilieri Radu Sorin-Elvis, Vlădescu Luminiţa, Moşescu Bogdan-

Marian şi Lupu Ionuţ). 

Se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 19/27.01.2023) privind 

aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al Poliției Locale a municipiului Medgidia, pentru anul 2023. 
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Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: E aceeaşi situaţie ca la punctul de mai devreme. Când s-a 

trimis proiectul? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: La Poliţie a fost vineri. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Să se consemneze că s-a trimis cu o zi înainte. 

Dra secretar general Solomon Melania: Vineri s-a trimis. Bugetul la Poliţia Locală s-a transmis 

vineri. 

Dl. consilier Lupu Ionuţ: Nu toată lumea l-a primit vineri. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: E adevărat. Vă răspund şi la întrebarea aceasta. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Aveţi şansa să explicaţi. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Vă explic. Dacă tot aţi întrebat, nu vreţi răspunsul? 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: De asta vă întreb, să vă dau şansa să vă explicaţi. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: O parte dintre domnii consilieri au primit la timp, o parte, nu. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Preferenţial. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: A fost o defecţiune tehnică. O să vedeţi că unii au primit, alţii nu au 

primit. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Cum s-a întâmplat fix la mine şi la colegul meu că nu s-a 

trimis în timp? 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: S-a făcut dezbaterea publică pe buget? 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Probabil s-a făcut cum s-a făcut de fiecare data. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Sigur că s-a făcut. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Unde s-a făcut? 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Pe site, ascuns acolo. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Nu s-a comunicat, mai ales nouă, consilierilor. Aşa ar fi fost 

frumos şi corect. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu ştiu din ce motiv nu s-a transmis la toţi consilierii. 

Dra secretar general Solomon Melania: Cei care au gmail au primit, cei care au yahoo nu au 

primit. Nu ştiu să vă spun de ce. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Codul Administrativ prevede clar că trebuie transmise, nu 

că se transmite şi rămâne… 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Doamnă, dumneavoastră aţi primit? 

Dna. consilier Daniel Daniela: Nu. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Sunt mai mulţi consilieri care nu au primit. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Se constată că mai mulţi consilieri nu au primit în termenul 

legal, drept pentru care nu s-au respectat termenii, mi se pare o chestie foarte clară. Codul spune că trebuie 5 

zile. Sunt 5 zile, nu, înseamnă că şedinţa următoare, mai făceam o de îndată în termen de 5 zile. 

Dra secretar general Solomon Melania: Bugetul trebuie aprobat până pe 2 februarie. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: De ce nu s-a respectat termenul? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: S-a respectat, târziu ne-am dat seama că n-au primit toţi consilierii. 

Dra secretar general Solomon Melania: Nu din vina noastră sau din vina cuiva. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Dezbaterea s-a făcut, doamna secretar? 

Dra secretar general Solomon Melania: A fost pe site, în consultare. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Staţi un pic, că se mută subiectul. Nu facem un proces de 

conştiinţă nimănui, nu e nimeni vinovat de nu ştiu ce problemă tehnică, dar e un termen legal, că de aia sunt 

tot felul de probleme. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Legat de ordinea 2, a fost în termen, au fost 5 zile. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Câţi consilieri au primit în termen? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu a fost rău intenţionat cineva împotriva dumneavoastră, să nu 

ajungă la dumneavoastră. 
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Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Am înţeles, au fost mai mulţi consilieri, crae au şi confirmat 

că nu au primit în termenul legal, mi se pare foarte simplă situaţia. Se consemnează în procesul-verbal, ce 

face domnul prefect mai departe, dumnealui decide. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 19 de pe ordinea de zi care se votează cu 14 voturi 

“pentru” şi 4 voturi “abţinere” (domnii consilieri Radu Sorin-Elvis, Vlădescu Luminiţa, Moşescu Bogdan-

Marian şi Lupu Ionuţ). 

Se trece la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 21/30.01.2023) privind 

aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al Clubului Sportiv „MEDGIDIA”, pentru anul 2023. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Cum să treacă anul să nu aducem aminte că cei de Clubul Sortiv, 

domnul care conduce oarecum Clubul Sportiv într-o formă destul de abuzivă, dar asta e problema lui, nu a 

venit nici anul acesta să ne prezinte care este situaţia Clubului Sportiv din punct de vedere financiar, mai cu 

seamă că are alocat în fiecare an sumă de 60-70 miliarde lei la început de an, adică câte o creşă în fiecare an. 

Vă daţi seama câte creşe s-ar fi făcut până acum sau poate că e bine să facem activitate sportivă în mod 

judicios, dar totuşi gândiţi-vă câţi bani sunt alocaţi către Clubul Sportiv şi noi nu ştim cum sunt cheltuiţi. Nu 

ni se comunică, deşi Clubul Sportiv se află în subordinea Consiliului Local, au obligaţia legală să vină să 

prezinte Consiliului Local activitatea economico-financiară şi activitatea profesională a acestui Club. Acolo 

se întâmplă lucruri, ni se aduc la cunoştinţă de diverse persoane care fac parte din Club sau au activităţi cu 

copiii în acel Club, sunt lucruri care ne crează multe suspiciuni, ştim şi noi, de asemenea, că modul în care a 

funcţionat Clubul Sportiv în anii trecuţi este ilegal şi că este monitorizat sau verificat de către DNA, ştim cu 

toţii cei care am făcut parte din Consiliul Local trecut, deci lucrurile nu vor rămâne aşa, de aceea e bine să 

ştim ce votăm, când votăm, măcar să ştim. Dacă se consideră că suntem doar aşa nişte oameni care trebuie să 

ridicăm mâinile, este total greşit, pentru că noi răspundem înaintea oricui, dar asta este altă poveste, vom 

vedea în viitor. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Curtea de Conturi a trecut de mai multe ori pe acolo. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Lăsaţi că am vorbit şi eu cu Curtea de Conturi pentru că am fost 

chemată. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Eu am văzut ce măsuri a lăsat. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Pentru că stiţi că am semnat cu toţii o adresă către Curtea de 

Conturi şi m-au chemat. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Da, e adevărat, numai că eu personal am şi primit un răspuns. Curtea 

de Conturi n-a tras concluzia asta. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Pe Clubul Sportiv au spus că toate actele sunt la DNA. Mie mi-

au spus lucrul ăsta şi nu numai mie, tuturor celor pe care i-au chemat. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: In măsurile pe care le-a lăsat nu am văzut să scrie aşa ceva, că actele 

lor sunt predate la DNA. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Aduceţi-vă aminte din anii trecuţi că v-am adus şi ştiţi bine că aţi 

semnat şi dumneavoastră alături. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Ce aţi semnat? 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: O plângere penală şi o adresă către Curtea de Conturi Bucureşti 

şi Camera de Conturi Constanţa. Camera de Conturi Constanţa ne-a comunicat şi în scris, şi verbal pentru cei 

care eram în profesie şi în Comisia buget-finanţe că toate documentele sunt la DNA, că avem dreptate în 

privinţa… 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu a spus, doamnă, aşa. Am şi eu răspunsul. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Si dumneavoastră aţi făcut plângere?Aţi primit răspuns că aţi făcut 

plângere? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Dacă vă aduceţi aminte, Curtea de Conturi a spus ceva, a lăsat nişte 

măsuri. Noi am făcut o informare, vorbim de mandatul 2016-2020, că Consiliul local şi-a făcut treaba şi apoi 

am primit un răspuns care pe noi ne-a defavorizat. Nu am facut plângere, am cerut nişte lămuriri cu privire la 

măsuri. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: O sesizare. 
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Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Faptul că nu a existat buget local, nu a existat organigramă 

aprobată de Consiliul Local, că nu a existat cont în Trezorerie şi că toate activităţile economico-financiare s-

au derulat printr-o bancă comercială, deşi Clubul Sportiv este persoană juridică de drept public, deci astea 

sunt lucruri penale pentru care Nicuşor Constantinescu are dosar penal şi îi curg în continuare tot felul de 

aceste situaţii. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: A sancţionat pe cineva atunci? 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Iar noi suntem responsabili. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: E de îndrumare şi control. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Greşiţi aici. Nu sancţionează pe nimeni.. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Curtea nu sancţionează, Curtea dă mai departe către DNA sau 

alte instanţe. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Răspunsul pe care l-am primit pe cine incrimina atunci, doamnă? 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Ce răspuns? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu vă dau explicaţii, nu eraţi în mandatul acela şi nu vă interesează. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Nouă procesul-verbal de control nu ne-a fost pus la dispoziţie. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Discutaţi de un subiect de care jumătate din Consiliu nu 

ştie. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Dumneavoastră oricum votaţi împotrivă. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Nu se votează împotrivă. Ideea e ce răspuns aţi primit. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: De ce trebuie să vă dau explicaţii? 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Noi suntem administratorul. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Ce răspuns aţi primit, e secret? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu am vrut să dau apă la moară, dar când spunea doamna cu proiecte, 

cu ce s- întâmplat, dumneavoastră eraţi participant aici când se derulau proiectele, am şi eu notat aici, dar nu 

vreau să dau apă la moară pentru că nu duce la nimic bun. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Eu vreau să vă întreb un singur lucru, ţinând cont că aveţi dublă 

calitate reprezentaţi şi legislativul, dar şi executivul, care este motivul pentru care documentele solicitate de-

a lungul anilor nu se pun la dispoziţie, documentele de la Clubul Sportiv, deşi in actul constitutiv, pentru că 

stiţi foarte bine că în mare parte e întocmit de mine, îl obligă să prezinte periodic o situaţie în Consiliul 

Local? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Stiu ce vreţi să întrebaţi, nu e prima dată când puneţi întrebarea 

aceasta. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: V-am tot întrebat, ce măsuri aţi luat? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Ce interes credeţi că aş avea eu să opresc directorul Clubului Sportiv 

să dea drumul la acte? Uitaţi, acum aţi făcut intervenţia aceasta, foarte bine că aţi făcut-o. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Care consideraţi că ar fi motivul pentru care nu ni se pun la 

dispoziţie documentele? 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Noi nu vă întrebăm pe dumneavoastră că ştim ce puteţi să 

răspundeţi. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Stiţi cum aţi făcut atunci cu întrebarea cu Liceul, vedeţi, acum mi se 

pune în cârcă. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Nu v-am pus în cârcă, sunt două lucruri total diferite. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: E aceeaşi treabă. Am spus aşa atunci: ”din informaţiile pe care le am 

lucrările la Liceu ar trebui să se termine în luna decembrie”. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Eu v-am întrebat pe ce v-aţi bazat când aţi făcut această afirmaţie. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Din informaţii, credeţi că eu primesc altfel de informaţii? 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Eu revin asupra acestui subiect, ce trebuie făcut, trebuie să ne 

adresăm Instanţei, să facem demersurile legale, trebuie să ajungem acolo?  

Dl. viceprimar Păun Niculae: Am înţeles că v-aţi adresat deja Instanţei. 
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Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Dacă ar fi existat transparenţă nu am mai fi avut discuţia asta astăzi, 

aici. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Ne sugeraţi să ne ducem să ne interesăm la DNA unde ştim că 

am făcut cu toţii plângere. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu vă sugerez eu. Amestecaţi lucrurile. Noi am făcut la Curtea de 

Conturi, am cerut o informare. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Dacă dumneavoastră spuneţi că aveţi alt răspuns de la Curtea de 

Conturi decât îl am eu, înseamnă că undeva e o problemă. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Eu iau de bun ce spuneţi dumneavoastră, că dumneavoastră ştiţi mai 

mult. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: O să mă adresez celor care mi-au spus altceva şi o să vină. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Dumneavoastră aţi spus că situaţia Clubului Sportiv se află deja la 

DNA. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Da, aşa mi-au spus cei de la Curte. Acum eu mă voi duce din nou 

şi la Curte şi la DNA. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Credeţi că mie mi-ar spune altceva? Dacă dumneavoastră v-a spus 

asta, luăm de bună asta. Ce aţi vrea să vă spun eu acum? 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Având în vedere că dumneavoastră aţi menţionat că aveţi o 

adresă de la Curtea de Conturi. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: E răspunsul pe care l-am făcut împreună la Curtea de Conturi. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Eu nu am acel răspuns, eu am alt răspuns. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Aţi spus că îl aveţi deja şi dumneavoastră. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Am alt răspuns decât spuneţi dumneavoastră. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Am făcut decât unul şi l-am făcut 7-8 consilieri. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Veniţi cu răspunsurile data viitoare să le punem cap la cap. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Voi merge şi voi întreba din nou pe baza procesului-verbal de 

şedinţă, uitaţi ce s-a comunicat aici, nu este aşa cum aţi spus iniţial. La o adică să nu veniţi să ne cereţi nouă. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu vă cere nimeni nimic. Votul dumneavoastră oricum e negativ. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Nu dumneavoastră. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu vă cere nimeni. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Votul nu e pozitiv pentru că s-a trimis tot ieri. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Reluăm discuţia acum, domnul consilier? Sunteţi un consilier tânăr şi 

vă place aşa să ducem discuţia asta până poimâine. Am înţeles, votul dumneavoastră e negativ.V-aţi motivat 

şi votul negativ. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Calmaţi-vă puţin, liniştiţi-vă. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu pot să mă calmez când văd ce prostii spuneţi. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Liniştiţi-vă. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Vreţi sa vă acuz eu de ce aţi făcut? Nu mă puneţi în situaţia asta, că 

ce spunea doamna în parte are dreptate. Eraţi director în primărie şi aţi făcut prostii, greşeli mari. Mă faceţi 

să ii dau dreptate, o să vedeţi dumneavoastră şi cu semnătura asta cum e. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Colegul dumneavoastră mi-a făcut suficiente plângeri şi s-

au clasat, evident, toate, că nu a fost niciun subiect. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 21 de pe ordinea de zi care se votează cu 14 voturi 

“pentru” şi 4 voturi “abţinere” (domnii consilieri Radu Sorin-Elvis, Vlădescu Luminiţa, Moşescu Bogdan-

Marian şi Lupu Ionuţ). 

Se trece la punctul nr. 4 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 16/27.01.2023) privind 

aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al Spitalului Municipal Medgidia, județul Constanța, previzionat 

pentru anul 2023.  

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: In cazul de faţă vreau să vă spun că am constat că acest buget 

este semnat de o doamnă care nu a lucrat niciodată contabilitate. A fost numită director economic la Spital pe 
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bază de dispoziţie de primar o persoană care nu are niciun fel de activitate economico-financiară, mai ales 

într-o instituţie publică, dar mai ales în contabilitate bugetară. Eu nu pot să am încredere în documentele pe 

care le iniţiază dumneaei, ştiind că nu are pregătire economico-financiară şi ocupă post de director economic 

în mod abuziv. Nu ştiu pe ce premise a făcut primarul această numire, trebuie probabil să dea socoteală 

pentru acest lucru, ştim că e soţia unui prieten cu care, mă rog, cândva, nu mai contează şi are destule 

probleme şi acea persoană şi dumneavoastră ştiţi că eraţi în primărie când la cinematograf s-au făcut lucruri 

ilegale. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Are legătură cu proiectul? 

Dna. consilier Daniel Daniela: Ce treabă are soţia cu ce a făcut domnul? 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Nu, ascultaţi-mă un pic că imediat vă explic. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Pentru că acea persoană a ameninţat-o noaptea. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Nu contează asta. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Asta este legătura. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Ce spuneţi acum are legătură cu proiectul de hotărâre? 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Bugetul acesta este semnat şi însuşit de o persoană care nu are 

pregătire economico-financiară. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Cine spune asta, doamnă? 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Eu, pentru că cândva a venit să o angajez la bancă cu CV-ul şi îi 

cunosc activitatea. 

Dl. consilier Zisu Constantin: Cândva, a făcut de atunci. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Nu a terminat, credeţi-mă că ştiu foarte bine. Nu a lucrat 

niciodată contabilitate, mai cu seamă într-un spital sau într-o instituţie publică. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Dar dumneavoastră ce contestaţi acum, bugetul Spitalului sau 

calitatea directorului economic? 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Bugetul este semnat de o persoană care nu are pregătire şi a fost 

numită abuziv în acea funcţie. 

Dl. consilier Lupu Ionuţ: Pentru a evita discuţiile de genul trebuia să fie câte un reprezentant, de la 

Spital, Primărie, Club şi nu mai ieşea circul ăsta. 

Dl. consilier Arslan Ozgun: Cine face circ? 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Să nu credeţi că iau cuvântul fără să mă documentez. 

Dl. consilier Lupu Ionuţ: La Clubul Sportiv, de 2 ani de zile, orice întrebare adresăm nu avem 

răspuns. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 16 de pe ordinea de zi care se votează cu 14 voturi 

“pentru” şi 4 voturi “abţinere” (domnii consilieri Radu Sorin-Elvis, Vlădescu Luminiţa, Moşescu Bogdan-

Marian şi Lupu Ionuţ). 

Se trece la punctul nr. 5 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 17/27.01.2023) privind 

acordarea unor stimulente lunare pentru salariații din cadrul Spitalului Municipal Medgidia, în anul 2023. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 17 de pe ordinea de zi care se votează cu 17 voturi 

“pentru” şi 1 vot “abţinere” (doamna consilier Vlădescu Luminiţa). 

Se trece la punctul nr. 6 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 18/27.01.2023) privind 

aprobarea modificării organigramei și a statului de funcții ale Spitalului Municipal Medgidia. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 18 de pe ordinea de zi care se votează cu 18 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 7 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 22/30.01.2023) privind 

aprobarea Calendarului evenimentelor organizate în cursul anului 2023. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 22 de pe ordinea de zi care se votează cu 18 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 8 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 23/30.01.2023) privind 

aprobarea Programului anual al finanțărilor nerambursabile din fonduri publice al municipiului Medgidia, pe 

anul 2023, în condițiile Legii nr. 350/2005. 
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Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 23 de pe ordinea de zi care se votează cu 18 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 9 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 3/12.01.2023) pentru 

actualizarea contribuției și a standardelor de cost pentru serviciul de îngrijire persoane vârstnice la domiciliu, 

în funcție de nivelul venitului net lunar/membru de familie și de gradul de dependență, începând cu data de 

01.01.2023. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 3 de pe ordinea de zi care se votează cu 18 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 10 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 4/12.01.2023) privind 

suplimentarea numărului de burse pentru anul școlar 2022 – 2023, care se vor acorda elevilor unităților de 

învățământ din municipiul Medgidia, județul Constanța. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 4 de pe ordinea de zi care se votează cu 18 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 11 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 5/12.01.2023) privind 

organizarea rețelei școlare a unităților de învățământ preuniversitar de pe raza teritorială de competență a 

municipiului Medgidia, județul Constanța, pentru anul școlar 2023 – 2024. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 5 de pe ordinea de zi care se votează cu 18 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 12 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 6/12.01.2023) privind 

aprobarea completării Anexei nr. 6 la H.C.L. nr. 157/2009. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 6 de pe ordinea de zi care se votează cu 18 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 13 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 7/16.01.2023) privind 

aprobarea Planului de acţiuni și lucrări de interes local, ce pot fi prestate de beneficiarii de ajutor social în 

anul 2023, conform Legii nr. 416/2001 privind venitul minim garantat. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 232 de pe ordinea de zi care se votează cu 18 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 14 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 8/16.01.2023) privind 

atestarea apartenenței la domeniul privat al municipiului Medgidia a unor imobile – terenuri situate pe 

teritoriul U.A.T. Medgidia, județul Constanța, conform Anexei la procesul-verbal al comisiei de inventariere 

nr. 238/09.01.2023. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 8 de pe ordinea de zi care se votează cu 18 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 15 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 9/16.01.2023) privind 

desemnarea unui reprezentant al Consiliului Local Medgidia în Consiliile de Administrație și în Comisiile de 

evaluare și asigurarea calității ale unor unități de învățământ preuniversitar din municipiul Medgidia, județul 

Constanța, ca urmare a demisiei domnului Copilu Viorel-Ciprian. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 9 de pe ordinea de zi care se votează cu 18 voturi 

“pentru”.  

Se trece la punctul nr. 16 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 10/16.01.2023) privind 

aprobarea dezmembrării imobilului – teren intravilan în suprafață de 106750 mp, situat în mun. Medgidia, 

Parcela A 1051/1/1, jud. Constanța, având număr cadastral 105967 și înscris în Cartea funciară nr. 105967 a 

localității Medgidia. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 10 de pe ordinea de zi care se votează cu 14 voturi 

“pentru” şi 4 voturi “abţinere” (domnii consilieri Radu Sorin-Elvis, Vlădescu Luminiţa, Moşescu Bogdan-

Marian şi Lupu Ionuţ).  

Dl. viceprimar Păun Niculae: Stiţi proiectul, nu? 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Nu, nu ştim.  

Dl. viceprimar Păun Niculae: Eu vă atenţionez că acestea au fost transmise în termen şi nu dă bine 

deloc. 
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Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Am avut nevoie de lămuriri şi nu am avut de la cine. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Facem o dezmembrare petru staţia de reglare a tensiunii, poate nu mă 

exprim corect tehnic, pentru gaze. Aţi votat împotrivă, e un vot negativ. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Ne-am abţinut că nu am ştiut despre ce este vorba. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Dar nici nu întrebaţi. Când stăpâniţi un lucru foarte bine faceţi tot 

posibilul să duceţi în altă direcţie şi să credeţi că noi vrem să facem rău oraşului. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Nu am încredere, dacă nu mai am încredere! 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Dacă nu aveţi încredere, asta e. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Când s-a trimis proiectul? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Acum 10 zile. Aveţi pe telefon când s-au transmis. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Când sunteţi în regulă vă votăm toate proiectele, când 

sunteţi în regulă. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu votaţi. Alea cele mai importante, chiar am fost atent la 

dumneavoastră, în mare parte ce a fost la inventar aţi fost împotrivă. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Nu votăm împotriva că noi nu am votat niciodată împotrivă. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: In material nu este stipulat decât dezmembrare şi punct. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Am trecut de punct. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Trebuia să scrieţi. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Scrie în raport aţi citit? 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Scrie? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Scrie, vă arăt eu acum. Veniţi să vă arăt. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Căutaţi, vă rog! 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Veniţi încoace! 

Dna. consilier Eftimi Sorina: Nu trebuie să intervin, poate, dar atitudinea dumneavoastră nu e una 

politicoasă. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Dar se vede clar că minte. 

Dna. consilier Eftimi Sorina: Nu e politicos. Duceţi-vă acolo! Si cuvintele “calmaţi-vă, potoliţi-vă” 

nu vă stă bine ca persoană tânără să vă adresaţi aşa. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Tehnologia a ajuns la asemenea nivel, încât nu mai puteţi să 

contraziceţi pe nimeni. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: De asta am venit, să fie lucrurile clare, nu vrea nimeni discuţii în 

contradictoriu. De asta v-am şi spus de gaze că stiam despre ce este vorba. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Acesta este planul mare şi asta este dezmembrarea pe care o facem. 

Si ce scrie, să vedem. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Colegii au spus că a fost trimis ieri şi nu au avut timp să studieze. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: La dezmembrare e un lucru elementar, doamna Vlădescu s-a abţinut 

că a vrut să se abţină. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Nu, a zis că nu a văzut ce scrie în documentaţie.  

Dl. viceprimar Păun Niculae: Raport de specialitate, da? Spune ce parcelă e. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Scrie doar parcele, asta este ideea, nu există explicaţie. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Dar e planul. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Ca şi explicaţie, de ce se dezmembrează. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Vă spun imediat. In suprafaţă de 1108 mp. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Scrie doar că se dezmembrează şi atât. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu e aşa. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Nu scrie în documentaţie care este scopul, spune doar că se 

dezmembrează şi atăt. Ei spun că nu există nicio explicaţie pentru ce se dezmembrează. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Dar de ce credeţi că dezmembrăm noi asta? 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Scrie doar că se dezmembrează. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Nu scrie că pentru proiectul de gaze. 
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Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: De asta nu am votat proiectul, că nu daţi explicaţii în documentaţie. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Dumneavoastră ştiţi la fel de bine ca şi mine că dezmembrările astea 

nu se fac la voia întâmplării, doamnă. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Iar noi vrem să ştim când votăm. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Dar de ce nu m-aţi întrebat? De regulă mă întrebaţi. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Nu aţi scris, voiam să scrie. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Aţi găsit unde scrie pentru proiectul de gaze? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Dar de ce credeţi că dezmembrăm? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Aţi spus că scrie, nu scrie. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Dumneavoastră aţi crezut că ne întindeţi o cursă la şoricei, 

dar nu e chiar aşa. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Aţi spus că e scris, nu e scris. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Când găsiţi pentru gaze în dosar, mă anunţaţi. Până atunci 

mai liniştit, mai calm. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Sunteţi de neînţeles, când vreţi să aruncaţi cu noroi că nu fac nimic 

funcţionarii, dar acum puteaţi să întrebaţi de ce. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: In proiect nu aţi menţionat nimic de gaze. In momentul în 

care sunteţi opac şi deloc transparent, e normal ca lumea să nu înţeleagă. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Ce pretenţii să am, nu am nicio pretenţie. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Aproape că v-aţi jurat că scrie pentru gaze. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Si nu scrie aici că se dezmembrează în 2 loturi? 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Scrie că se dezmembrează şi atât. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Dar nu pentru ce. 

Domnul consilier local Lupu Ionuţ părăseşte sala de şedinţă. Prezenţa la şedinţă este de 17 consilieri 

locali. 

Se trece la punctul nr. 17 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 11/16.01.2023) privind 

aprobarea dezmembrării imobilului – teren intravilan în suprafață de 87295 mp, situat în mun. Medgidia, str. 

Silozului, nr. 109 B, Lot 3, jud. Constanța, având număr cadastral 110659 și înscris în Cartea funciară nr. 

110659 a localității Medgidia. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Pentru ce dezmembraţi? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Aici cred că avem şi certificatul de urbanism. Mergând pe strada 

Dezrobirii sau pe strada Silozului pe cealaltă parte, avem un clin acolo, un lot mare, s-a făcut dezmembrarea 

în 2 loturi şi, ca să evităm PUZ-ul, am dezmembrat in 2 loturi o data şi acum urmează să dezmembrăm în alte 

2 loturi. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Pentru ce? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Terenul care urmează să fie vândut, dezmembrarea pe care ne-o 

propunem acum, e o zonă industrială. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Pentru ce? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Zonă industrială. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Când dezmembrăm există solicitări. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Avem mai multe solicitări în zonă. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Cam pentru ce? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Cineva vrea să facă o hală, să facă garduri din beton. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Stim deja cine e cumpărătorul, asta e ideea? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu se ştie cine e cumpărătorul. Terenul e la licitaţie. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Pentru producţie să înţeleg. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Terenul se vinde la licitaţie. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Este pentru producţie,da? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Zonă industrială.  
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Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Tot în zonă, acolo, în vecinătatea terenului pe care îl dezmembraţi, 

cine este protagonistul acelei ţigănii, cu table, cu prelate, s-a împrejmuit un teren şi a ieşit o mare mizerie, în 

ton cu barăcile? Fosta cale ferată ca să zic mai exact. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Chiar acolo e vorba de dezmembrare. Acolo e cineva care are o 

convenţie de grădină. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Marius Toma. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Convenţia de grădină o desfiinţăm imediat. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Marius Toma. Dacă are convenţie de grădină, cum a construit 

acolo? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Cum arată acum nu e bine, dar nici cum arăta înainte nu era bine. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Arată mai rău ca barăcile CFR. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Dacă vreţi, mergem acum acolo şi vedeţi cum arată de la vecini 

încolo, e şi mai grav. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Am fost, arată groaznic, mai rău ca barăcile CFR. De ce admitem să 

se facă astfel de lucruri în oraş? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Dar vecinii unde are el convenţie arată bine? 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: De ce admitem să se continue aceste construcţii care arată 

îngrozitor? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: La momentul la care o să scoatem la licitaţie terenul… 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Să nu vă mai zic de colţul de la balada care arată groaznic. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Terenul de care spuneţi, în momentul în care o să se vândă la licitaţie, 

o să vedeţi că nu o să mai fie 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Dar la Balada cu toate barăcile, cu toate tonetele şi toată mizeria de 

la intrarea principală în oraş, dacă tot vorbim de construcţii? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: La intrarea în oraş care tonete sunt? 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: In colt la Balada, vis-à-vis de Foişor. 

Dna consilier Daniel Daniela: Nu sunt cumpărate? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu sunt cumpărate, în mare parte au fost demolate în 2005-2006, cele 

care au rămas în picioare au câştigat în Instanţă. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Sunt pentru aviz de ocupare şi câştigă în Instanţă? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Noi vorbim de construcţii. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Eu vă întreb de cu totul altceva, de barăci, de corturi, tonete, mizerii, 

prelate. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Gheretele care sunt construite, 3 sau 4 s-au judecat şi au câştigat în 

instanţă, rămân chiriaşi în continuare. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Nu vorbesc de  

Dl. viceprimar Păun Niculae: Ocuparea domeniului public… 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Nu e pe şase luni? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Aţi votat luna trecută. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Alea sunt de ani de zile acolo. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Se eliberează avizul de la o lună la şase luni cu posibilitatea de 

prelungire. Din informaţiile pe care le am, la 1 ianuarie toţi plătiseră la zi. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Nu e problema de plată, că oricum trebuie să plătească că dacă nu 

plătesc zboară de acolo, aspectul, măcar să le impuneţi, arată totul îngrozitor. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu pot să construiască. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Flutură prelate, barăci, ţevi. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: In mod normal ar trebui să vândă doar la tonete. Când plouă, dacă au 

o umbrelă, un acoperiş, e rău? 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Nu, dar arată îngrozitor, asta încerc să vă spun. Din punct de vedere 

estetic, este cartea noastră de vizită, domnul viceprimar. 
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Dl. viceprimar Păun Niculae: Veniţi cu propunere. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Nu deţin eu terenul acolo. Veniţi dumneavoastră să le impuneţi să 

facă o construcţie acolo. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: După ce că sunt amărâţi, vai de capul lor, ne mai ducem şi noi. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Amărâţi? Aceeaşi persoană de care v-am zis mai devreme e 

amărâtă? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Dar ce are? 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: E om de afaceri, are societate, munceşte. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Eu ştiu că are tarabă, poate are mai multe, poate aveţi dreptate 

dumneavoastră. Eu ştiu că are o tarabă. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 11 de pe ordinea de zi care se votează cu 17 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 18 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 12/16.01.2023) pentru 

aprobarea vânzării prin licitație publică a imobilului teren intravilan în suprafață de 2573 mp, aflat în 

domeniul privat al municipiului Medgidia, identificat cu număr cadastral 110820 și înscris în Cartea Funciară 

Nr. 110820, situat în mun. Medgidia, str. Silozului, nr. 117 A, jud. Constanța. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: E o investiţie acolo, ceva? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Eu vă spun acum ce informaţii am, o să mă acuzaţi că am spus  atunci 

că face ăla hală sau hotel. Pentru terenul de acolo sunt interesate 3 persoane, 2 ar vrea să facă industrie şi 

unul ar vrea un teren pe care să facă un hotel. Dacă se va întâmpla asta bine, dacă nu, iar bine. Condiţiile de 

construcţie sunt trecute în certificatul de urbanism. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Silozului, 117A? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Da. Este terenul care porneşte în continuarea proprietăţii fostei fabrici 

de alcool până în stradă. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 12 de pe ordinea de zi care se votează cu 17 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 19 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 13/16.01.2023) pentru 

aprobarea vânzării prin licitație publică a imobilului teren intravilan în suprafață de 50 mp, aflat în domeniul 

privat al municipiului Medgidia, identificat cu număr cadastral 110864 și înscris în Cartea Funciară Nr. 

110864, situat în mun. Medgidia, str. Dobrogeanu Gherea, nr. 32, jud. Constanța. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Asta este o completare? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu, nu întruneşte condiţiile legale pentru continuarea proprietăţii si 

atunci suntem obligaţi să vindem la licitaţie publică.  

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: E la o persoană fizică? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: E la o persoană fizică. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: E adresa Dobrogeanu Gherea, nr. 32, acolo sunt case. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu, e platoul de la piaţa... 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Da, de la Bicaz. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Nu, e chiar pe platou. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: E chiar în faţa magazinelor, acolo sunt 4-5 magazine. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Stiţi că acolo sunt nişte probleme? 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Unde a făcut terasa aceea din lemn? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Problemele sunt în spate, nu în faţă. In faţă nu avem nicio problemă, 

pentru că noi nu am fi putut să facem cadastru. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Construise cineva o platformă betonată şi terasă din lemn. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Pe care a şi demolat-o. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Nu sunt probleme acolo? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: La terenul din faţă nu avem nicio problemă. La terenul din spate într-

adevăr avem o problemă, dacă ar licita cineva lotul 1, blochează tot platoul. Incercăm să reparăm. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Domnul acesta vrea să intre în legalitate? 
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Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu ştiu dacă poate să intre în legalitate. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: E aprobarea vânzării prin licitaţie publică. Cine cumpără o 

platformă betonată în faţa unui magazin? Este ilogic. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: O să vedem. Vindem prin licitaţie publică. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Tot el ar trebui s-o cumpere. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Nu are drept de preemţiune, fiind în faţa magazinului? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu are. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 13 de pe ordinea de zi care se votează cu 15 voturi 

“pentru” şi 2 voturi “abţinere” (domnii consilieri Radu Sorin-Elvis şi Vlădescu Luminiţa). 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Ne-am abţinut pentru că s-a construit ilegal acolo. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Dar e şi demolat. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Am înteles, s-a demolat, dar nu ai cum să vinzi o platformă betonată 

care a rămas construită. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Ea a fost betonată. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: El a turnat-o peste ce s-a betonat acolo. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Gata, aţi votat împotrivă. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Nu am votat împotrivă, m-am abţinut. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: E vot negativ. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: E dreptul meu să mă abţin. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: E adevărat, dar nu e motivul ăsta că a fost turnată o platformă. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Nu, că a fost o construcţie ilegală. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Pe care a demolat-o. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Si cine ar putea să cumpere acel teren? Cine s-ar înscrie la licitaţie 

să cumpere o platformă betonată în faţa unui spaţiu comercial, deci tot omul asta trebuie să se înscrie. Să 

intre în legalitate, nu are nimeni nimic, să facă ce vrea. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: De asta aţi votat, să îşi facă cineva ce vrea. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: M-am abţinut pentru că dacă voia să facă lucrul legal primul pas 

ăsta îl făcea, nu să construiască ilegal. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu toţi oamenii chiar stăpânesc aşa de bine legea. Omul a considerat 

că merge aşa. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Era simplu, se putea informa. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: A zis că merge aşa. Când s-a dus să facă aviz de ocupare a 

domeniului public şi-a dat seama că taxa e foarte mare pentru ce voia el să facă şi atunci să facem cadastru, 

raport de evaluare. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Asta spun, tot el trebuie să îl cumpere. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Il şi ajutaţi mult cu votul. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Il ajutaţi dumneavoastră. 

Dna consilier Daniel Daniela: Să îl cumpere. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Nu a zis nimeni să nu îl cumpere. 

Se trece la punctul nr. 20 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 14/17.01.2023) privind 

darea în folosință gratuită a imobilului-teren identificat cu număr cadastral 110866 și înscris în Cartea 

Funciară Nr. 110866/UAT Medgidia, situat în extravilanul municipiului Medgidia, parcela N 824/5/3, jud. 

Constanța, ce aparține domeniului privat al Municipiului Medgidia, către S.C. RAJA S.A. Constanța, în 

scopul realizării obiectivului de investiții „CL36-Sistemul Regional Constanța-Obiectul: Reabilitare sursă 

Medgidia; Aducțiune Medgidia-Gospodăria de apă Constanța Sud” din cadrul „Proiectului regional de 

dezvoltare a infrastructurii de apă și apă uzată în aria de operare a S.C. RAJA S.A. Constanța în perioada 

2014-2020” 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Se dă terenul la RAJA, să fie mai uşor. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Acum se dă terenul gratuit. Când am iniţiat eu proiectele şi mi-a 

făcut domnul orthodox plângere la Parchet că am făcut… 
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Dl. viceprimar Păun Niculae: Sunteţi conştientă că am greşit atunci? 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Vă faceţi mea culpa? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Le-a dat gratuit? El spunea că eu le dau gratuit la tot oraşul ăsta, 

a făcut şi mare circ. Era Vrabie foarte supărat că dau teren gratuit lui Stroe şi lui RAJA, eu fac şi dreg şi cu 

RAJA. Acum ce face domnul Vrabie cu RAJA? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Aveam curaj să bag mâna în foc că puneţi problema. Nu e tot una, noi 

atunci ne propuneam să dăm la RAJA ceva ce nu era al nostru. Nu amestecăm lucrurile. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: S-a rezolvat şi le-a dat tot el gratuit. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: S-a modificat proiectul. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Gratuit. Eu nu vorbesc că le dăm sau nu le dăm, că oricum votez 

că sunt conştientă că este necesar pentru proiectul de 600 milioane euro. Problema este următoarea, cum se 

face că Vrabie le dă gratuit şi nu îl mai plânge nimeni şi când era vorba că îl dau eu gratuit s-a ridicat oraşul 

în picioare? 

Dl. consilier Arslan Ozgun: Nu avea încredere în vechea administraţie şi acum are încredere. Nici 

eu nu am votat, dar acum am să votez, că am încredere. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Acum cu noua administraţie, cu 17 lei tariful? 17 lei tariful în 

condiţiile în care noi am votat în Consiliu planul tarifar cu altă sumă, noi nu am votat suma asta. Tariful ăsta 

este nevotat, deci este ilegal practicat de RAJA acum, că nu am trecut prin Consiliul Local să îl votăm. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Voiaţi să spuneţi de planul tarifar ceva. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu are legătură cu proiectul şi mă duceţi în altă direcţie şi mă 

provocaţi după aia. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Să ştie şi medgidianul că şi Vrabie dă gratuit de moare. Nu îl 

mai doare sufletul de cetăţeanul Medgidiei acum, nici că se măreşte tariful la apă ilegal, fără să treacă prin 

Consiliu, nici că dă un teren gratuit nu ştiu cui o fi director acum. Sunteţi de acord că nu am trecut cu plan 

tarifar prin Consiliu? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu puteam să dăm atunci nici cu bani, ştiţi foarte bine că lucrurile nu 

stau aşa. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Terenurile nu se puteau inventaria că nu voia Vrabie. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu este aşa. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Directorul DGDPP care a fost a afirmat lucrul ăsta. Nu i-a dat 

voie Vrabie. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Dumneavoastră lăsaţi impresia că trebuie să fiţi crezută când sunteţi 

specialist. Ascultaţi-mă pe mine că nu are legătură ce votăm acum cu ce a fost atunci. Cum era proiectul 

atunci trecea prin două proprietăţi. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Trecea, cum trecea trebuia dat, dovadă că a fost dat şi atunci tot 

de Vrabie şi este dat şi acum gratuit tot de Vrabie, care se plângea că îl doare sufletul şi îşi taie mâinile 

pentru medgidian. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Dar de ce credeţi că atunci nu l-ar fi dat gratuit că este un obiectiv de 

interes? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Se plângea că îşi taie mâinile şi nu dă numic la RAJA şi dă 

RAJA afară, asta am vrut să arăt, nu că nu se dă, că trebuie să îl dăm pentru că e vorba de bani europeni. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 14 de pe ordinea de zi care se votează cu 17 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 21 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 15/18.01.2023) privind 

trecerea imobilului teren extravilan, Parcela A 958/1/2, în suprafață de 4,00 ha, identificat cu numărul 

cadastral 110525 și înscris în Cartea Funciară Nr. 110525 din domeniul public al Municipiului Medgidia în 

domeniul public al Județului Constanța. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Locaţia este în fostul Parc industial, da? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu. Am mai avut discuţii pe tema asta.... 
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Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Asta este prima întrebare şi a doua întrebare, pentru ce sa dă? 

Pentru adăpostul de câini? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Noi am mai avut discuţii pe tema asta. Terenul se află la pepinieră. 

Noi am mai avut 7 şi ceva hectare. Ce obiectiv urmează să se realizeze acolo? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Staţi puţin ca pepiniera nu avem voie sa.... 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Avem voie, ne-am interesat şi avem voie. Este scoasă din rezervă. 

Ne-am interesat şi avem informaţii...ştiu ce vreţi să spuneţi, că ar fi din rezerva...nu este aşa. 

Dl. consilier Mosescu Bogdan-Marian: Adică nu mai este. Aţi scos-o din rezervă. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu mai este. Acolo urmează să se realizeze un proiect foarte mare 

pentru animale. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Aţi vorbit cu Comisia de fond funciar a Prefecturii? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Cine trebuia sa se intereseze, s-a interesat. Cererea Consiliului 

judeţean trebuia făcută între trei şi cinci hectare, că ar avea nevoie între trei şi cinci hectare pentru adăpostul 

de animale fără stăpân ale judeţului, nu ale municipiului Medgidia şi atunci, am dezmembrat 7 hectare. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Acolo erau 11 hectare. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Eu ştiu ca erau până în 8 hectare şi atunci, am dezmembrat, am făcut 

un lot de 4 hectare, acum îl transmitem Consiliului judeţean, pentru realizarea obiectivului acesta, mare. Să 

dea Dumnezeu să se întâmple! 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Deci pepiniera o dăm la Consiliul judeţean. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: O parte, jumătate din ea, pentru adăpostul pentru animale fără stăpân. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Auziţi, staţi puţin! Vreau să votez, pentru că sunt conştientă că 

este nevoie de adăpost. Problema este următoarea, comisia de fond funciar a Prefecturii şi-a dat avizul? 

Răspundeţi la întrebare ca să ştiu cum votez. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Doamna şi eu am cerut...bine, vă răspunde domnişoara secretar. 

Dra secretar general Solomon Melania: Din informaţiile pe care le am de la colegi, acest teren nu a 

fost în nicio rezervă, cum  aţi afirmat mai devreme. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Deci eu vă spun...în cazul acesta este şi mai complicat. 

Dra secretar general Solomon Melania: Are cine să ne întoarcă dacă greşim. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Doamna, nu ne-ar fi dat respingere de la carte, daca...? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Dar comisia de fond funciar? Este teren extravilan. 

Dra secretar general Solomon Melania: Sedinţa trecuta l-am trecut din domeniul privat în 

domeniul public, ca saă putem sa-l transmitem Consiliului judeţean. Suntem în regulă. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Totul este legal? 

Dra secretar general Solomon Melania: Da, este. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Vă asumaţi asta? 

Dra secretar general Solomon Melania: Bineînţeles că ne asumăm! 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Stiţi conform Codului administrativ a cui este răspunderea, de 

aceea vă întreb, ca să fiu sigură. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Doamnă, nu are legatură cu proiectul de acum, vă întreb, de ce faceţi 

trimitere la...dvs sunteţi o femeie credincioasă, de ce faceţi trimitere mereu că o să vina DNA-ul peste noi? Si 

daca ar veni, ne ducem crucea, doamna! 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Ascultaţi-ma! Daca vom fi chemaţi, pentru că am avut colegi, in 

Constanţa, la primaria Constanţa, care au fost chemaţi şi sunt în puşcărie, lucru care mă determină tot timpul, 

să fiu foarte atentă la tot ce votez şi să se consemneze. Mai cu seamă, am fost chemată şi eu să dau explicaţii 

la DNA şi am văzut cum se pune problema şi am fost întrebată întotdeauna de procesul-verbal de şedinţă, de 

aceea vorbesc, să se consemneze, dacă există aceasta eventualitate. Uitaţi, la fosta conducere a Consiliului 

judeţean şi acum curg dosarele şi sunt chemaţi colegii mei. Unii şi ai mei, unii şi ai dvs şi nu vreau să 

ajungem în situaţia aceasta. Eu, personal, nu vreau sa fac parte din treaba asta. Cand votez ceva, vreau să fiu 

sigura că este în regulă. 
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Dl. viceprimar Păun Niculae: Doamnă, acum, chiar daca ar fi să vă supăraţi pe mine, felul în care 

aţi votat întodeauna, după 2 ani, nu ar trebui să aveţi grija asta. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Am votat foarte multe proiecte de investiţii, deşi vă spun că la 

documentaţii tehnico-economice, la măriri de valori de investiţii, noi doar la prima hotărâre nu avem 

răspundere, dar la următoarele, când se măresc valorile, toţi consilierii răspund. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: La începutul şedinţei am avut discuţia pe tema bugetului că nu a fost 

la timp, avem de ales continuăm cu proiectele sau nu. Dacă citim cu atenţie vedeţi că justificare are. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Continuăm, dar în condiţiile în care ele deja trebuiau finalizate 

la anumite valori, s-au mărit valorile, presiunea valorilor mărite s-a pus pe bugetul. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu s-a finalizat. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Trebuiau făcute la timp. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu s-au făcut la timp. Dacă nu s-au făcut la timp, ce solutii avem 

acum să abandonăm lucrările sau să continuăm? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Să răspundă cine nu le-a făcut şi să plătească. Numai anul asta 

sunt 300 miliarde. 

 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 15 de pe ordinea de zi care se votează cu 17 voturi 

“pentru”. 

 

II. DIVERSE 

 

Raport privind stadiul de înscriere a datelor în registrul agricol pe anul 2022, la nivelul municipiului 

Medgidia. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Este o informare, nu are nevoie de votul nostru. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Este vorba de proiectul pe care l-aţi iniţiat în decembrie privind 

taxele aplicate de DGDPP. In expunerea de motive spuneaţi că se majorează cu 35%. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: 33% reprezenta inflaţia din 2015 până în luna a 10-a din 2022 şi 

diferenţa era justificată acolo de ce e aşa. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Unele taxe aproape că s-au dublat. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Să ştiţi că am avut două reclamaţii la convenţiile de grădină. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Locuri de parcare, taxă de cimitir. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Domnul consilier, nu am nimic de ascuns şi sunt şi un om sincer si v-

am spus şi atunci, am căutat municipii de talia municipiului Medgidia şi am văzut cum suntem noi 

faţă de alte municipii şi ce am propus atunci, creşterea cu 65%, nu am notat aici municipiul unde ne-

am informat, ne-am informat la 4-5 municipii. 

La Cluj. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Se şi compară cu Medgidia.Astea sunt golănii. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Credeţi că se mai justifica existenţa DGDPP-ului să plătim cimitirul 

12 lei?Noi nu vorbim de parcare, noi vorbim de toate taxele. 

Trebuia să umblaţi un pic la structura angajaţilor şi nu la tarife, părerea mea. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nici pierderi, pentru că trebuie să valorificăm patrimoniul corect. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Dumneavoastră inţelegeţi, dar vreţi să arătaţi că nu înţelegeţi. Taxele 

de la DP sunt alte taxe decât cele prevăzute d eCodul fiscal, ele nu sunt obligatorii. Dacă nu vrem 

grădină, renunţăm la grădină, nu vrem parcare, renunţăm la parcare, nu vrem loc la cimitir, ne ducem 

la crematoriu, renunţăm şi la ăla, nu e obligatoriu. 

Dl. consilier Mosescu Bogdan-Marian: In opinia dumneavoastră DGDPP-ul este singura direcţie 

din organigrama Primărie care obligatoriu trebuie să facă profit? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Eu am spus nu, dumneata o ţii pe a dumitale. Dacă aveţi să mă 

întrebaţi ceva de oameni serioşi, întrebaţi. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Dar e deranjant că DGDPP are sursă de finanţare? 
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Dl. consilier Mosescu Bogdan-Marian: V-aţi pus cu biciul să dea în oameni. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Eu fac ce e corect, că vine Curtea de Conturi şi întreabă de ce nu am 

aplicat inflaţia. Si dumneavoastră o să spuneţi că eram în opoziţie. 

Dl. consilier Mosescu Bogdan-Marian: Anul trecut nu v-a întrebat, acum 2 ani nu v-a întrebat? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Ba da. A întrebat mereu. Trebuia să facem nu de anul trecut, din 

2021. 

Preşedintele de şedinţă desemnat, domnul Păun Niculae declară închise lucrările şedinţei ordinare a 

Consiliului Local al Municipiului Medgidia din data de 31.01.2023. 

 

Preşedinte de şedinţă, 
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